

Title (en)

DUAL STRAP CARRIER DEVICE FOR GOLF BAGS.

Title (de)

TRAGEVORRICHTUNG MIT DOPPELRIEMEN FÜR GOLFTASCHEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE SUPPORT A DOUBLE SANGLE POUR SACS DE GOLF.

Publication

EP 0461243 A1 19911218 (EN)

Application

EP 91902576 A 19910102

Priority

- US 9100105 W 19910102
- US 56255590 A 19900802
- US 49959590 A 19900323
- US 46040690 A 19900103

Abstract (en)

[origin: WO9109550A1] A dual shoulder strap assembly can either be retrofit or provided as original equipment for a golf bag having first and second strap members (750, 751) connected in end-to-end relation to one another along one side of the golf bag, a handle grip (740) interconnecting adjoining ends of the strap members, and circumferential straps (760, 780) serve to connect opposite extreme ends of the first and second strap members to the golf bag in such a way as to maintain the bag in centered relation against the back of the carrier when the straps are passed over the shoulders. The upper and lower extreme ends (752) of the strap members are self-adjusting circumferentially, and the adjoining ends between the strap members (754, 755) are interconnected in such a way as to maintain the strap members in an elevated position so that the bag can be easily lifted off the ground and more easily placed on the shoulders of the carrier.

Abstract (fr)

Ensemble à double sangle de transport en bandoulière pouvant être adapté ou monté d'origine sur un équipement destiné à un sac de golf, comportant des premier et second éléments de sangles (750, 751) reliés bout à bout l'un à l'autre d'un côté du sac de golf, une poignée (740) reliant des extrémités contigües des éléments de sangle, et des sangles circonférentielles (760, 780) servant à relier des extrémités opposées des premier et second éléments de sangles au sac de golf, de manière à maintenir le sac dans une relation centrée contre l'arrière du porteur, lorsqu'il passe les sangles sur ses épaules. Les extrémités supérieure et inférieure (752) des éléments de sangles sont autoréglables de manière circonférentielle, et les extrémités contigües se trouvant entre les éléments de sangles (754, 755) sont interconnectées de manière à maintenir les éléments de sangles dans une position élevée, de sorte que le sac peut être soulevé du sol aisément, et être placé plus facilement sur les épaules du porteur.

IPC 1-7

A45F 3/04

IPC 8 full level

A45C 13/30 (2006.01); **A45F 3/04** (2006.01); **A63B 55/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 13/30 (2013.01); **A45F 3/04** (2013.01); **A63B 55/408** (2015.10)

Cited by

DE10202716A1; WO03061775A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9109550 A1 19910711; AU 637880 B2 19930610; AU 7159691 A 19910724; CA 2047754 A1 19910704; CA 2047754 C 19980331;
DE 69108610 D1 19950511; DE 69108610 T2 19950817; EP 0461243 A1 19911218; EP 0461243 A4 19920603; EP 0461243 B1 19950405;
ES 2070489 T3 19950601; HK 83597 A 19970627; JP 3131922 B2 20010205; JP H04505875 A 19921015

DOCDB simple family (application)

US 9100105 W 19910102; AU 7159691 A 19910102; CA 2047754 A 19910102; DE 69108610 T 19910102; EP 91902576 A 19910102;
ES 91902576 T 19910102; HK 83597 A 19970619; JP 50299191 A 19910102